
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 29. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 40
Vil ministeren oplyse, om den kritik, der tidligere er blevet rejst af undervisningen på 
interne skoler af bl.a. Folketingets Ombudsmand og STUK, er håndteret, eller om der 
fortsat er problemer? Vil ministeren desuden oplyse, om ministeren finder det relevant 
at iværksætte en undersøgelse af konsekvenserne for tidligere anbragte børn, som har 
modtaget mangelfuld undervisning, og som på den baggrund risikerer at være dårligere 
stillet i forhold til bl.a. videre uddannelse og beskæftigelse, og derfor kan have brug for en 
særlig indsats for at rette op på det systemsvigt, de har oplevet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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